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Abstract (en)
Process for bleaching chemical cellulose pulps with a view to obtaining absorbent, bleached pulps, without using chlorine. The process for bleaching
chemical pulps employs a sequence of different treatments comprising at least one treatment with a bleaching agent not containing chlorine, at least
two alkaline treatments and at least one acidic treatment, lasting at least 5 minutes, inserted between the two alkaline treatments.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé pour le blanchiment de pates cellulosiques chimiques, en vue d'obtenir des pates blanchies, absorbantes, sans
utilisation de chlore. Le procédé de blanchiment des pates chimiques utilise une séquence de différents traitements comprenant au moins un
traitement par un agent de blanchiment ne contenant pas de chlore, au moins deux traitements alcalins et au moins un traitement acide, d'une
durée d'au moins 5 minutes, intercalaire entre les deux traitements alcalins.
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